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aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Honden in dierenasielen  -  Beschikbaarheid data

Op mijn schriftelijke vraag nr. 919 van 5 augustus 2021 over honden in dierenasielen gaf 
de minister als antwoord: “Betrokken cijfers zijn momenteel nog niet ter beschikking 
aangezien de data niet op elk moment uit de opgevraagde bestanden kunnen worden 
getrokken.”

1. Wat is de reden dat dit niet op elk moment kan gebeuren? Is dit een fout in het 
programma of heeft het een andere oorzaak?

2. Zal deze situatie opgelost worden, zodat de cijfers wel uit opgevraagde bestanden 
kunnen worden getrokken? Wanneer denkt de minister dit te kunnen doen?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 63 van 15 oktober 2021
van ELS STERCKX

Er is geen sprake van een fout of tekortkoming in het programma. De gevraagde cijfers 
worden tot op heden slechts één keer per jaar bij de dierenasielen opgevraagd. 
Beleidsmatig volstaat deze frequentie en bovendien wil ik de dierenasielen niet belasten 
met te vele administratieve plichtplegingen. 


